
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 14. maj 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 482

Vil ministeren opgøre antallet af underretninger om børn og unge per år i perioden

2009-2019 og redegøre for, om antallet af underretninger om børn og unge er steget

markant i løbet af de seneste år og i givet fald hvorfor?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Kirsten Normann Andersen

formand
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